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Sent: Tue 4/14/2020 8:46:07 PM

Subject: RE: Verzamelbericht Wiz-corona

Received: Tue 4/14/2020 8:46.07 PM

Thanks nog... ©

van:IEEECEN@ minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 14 april 2020 09:15

Aan: 5.1.2e ) SERRE @ minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) <BEREN @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzamelbericht Wlz-corona

Sorry te snel op Verzenden gedrukt, maar zie onder de vragen de antwoorden @

vr:IEE
Verzonden: dinsdag 14 april 2020 09:10

@ minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Verzamelbericht Wlz-corona

Verzonden: maandag 13 april 2020 18:48

Aan:

cc:

Onderwerp: RE: Verzamelbericht Wlz-corona

Ha, thanks hiervoor! Nuttig om stavaza even scherp te hebben!

Nog wel een paar vraagjes... ©:

1. Is de concept-brief van ZN gedeeld met de IRF?

ja is akkoord

2. Ik lees in de ZN-brief: “Zorgkantoren continueren voor de periode van de coronacrisis de betalingen op het niveau alsof

er geen coronacrisis zou zijn geweest. [...] Het beleid van zorgkantoren op het gebied van betaling verschilt echter per

zorgkantoorhouder, samenhangend met het type contract wat zij met zorgaanbieders hebben gesloten. Dit betekent dat

zorgkantoren in lijn met hun beleid de liquiditeit op orde zullen houden. Op de site van het zorgkantoor is terug te vinden

hoe zij omgaat met het op peil houden van de liquiditeit”.
a. Verschilt dat beleid tav betaling altijd al zo, of nu tijdens de crisis?

Altijd. Sommige contracteren prestaties in begin van het jaar voor 1 euro, en maken bij herschikkingsronde in november

afspraken over daadwerkelijke tarief. Andere zorgkantoren doen dat vanaf het begin van het jaar. Daarom is

uitvoering van corona maatregelen dus ook anders, moet aansluiten bij contractafspraken, maar dus wel met

zelfde rekenregel voor omzetderving (want die stelt NZa vast).
b. Enis het de bedoeling dat ZK's in principe 100% vd beoogde omzet zonder corona gaan bevoorschotten? Of

alleen de doorlopende kosten? Bij onze discussies met de IRF over sociaal domein lijken zij t laatste

(doorlopende kosten) te denken, maar ik lees brief als eerste (omzet)... Waarbij in achteraf vaststellen van de

compensatie omzetderving nog wel wordt gekeken wat aanbieders hebben gedaan om doorlopende kosten te

beperken... Klopt deze redenering? Is nogal relevant voor discussie over sociaal domein nl...

Ja je redenering klopt. Vertrekpunt voor de som is de misgelopen omzet. Hier worden achteraf nog correcties op gedaan, bijv. om
te voorkomen dat kosten die niet zijn gemaakt worden vergoed. Maar ook indien personeel wordt uitgeleend aan

andere aanbieder.

Thanks en groeten,

Verzonden: vrijdag 10 april 2020 12:55

Aan: IEEEDIIN)ESE© minvws.n>
Onderwerp: FW: Verzamelbericht Wlz-corona

Zo.
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Ik paaseieren zoeken buiten. Hopelijkjij ook!

Fijn weekend!

ver:IEEE
Verzonden: vrijdag 10 april 2020 12:44

@minvws.nl>;

Onderwerp: Verzamelbericht Wlz-corona

Beste allen,

Een aantal dingen samennemend in deze mail over de financiéle aspecten van corona in de Wiz. Het was weer een hectische

week en ongetwijfeld niet de laatste.

« Er wordt een stuurgroep financiering en bekostiging corona ingericht. En ik zie dat we[llEEEformeel welkom mogen

heten in het team WIz! Voor het te maken plan van aanpak wordt verwezen naar onze eerdere planning als

inspiratiebron dus ik heb deze geupdate.
+ Bijgaand de brief van financiéle uitgangspunten regionale aanpak voor zorg aan kwetsbare patiénten in verband met

corona die vandaag uitgaat. Voor Wiz-cliénten die verhuizen naar zorghotel is nog nadere uitwerking nodig. Heb bij

IEEEElde vraag uitstaan of hier al een traject voor loopt of hier nog bijdragen van ons gewenst zijn.
+ Volledigheidshalve bijgaand ook de stukken die wij de opdrachtbrief en oplegnota cielEE ce lijn in heeft gestuurd.

De opdrachtbrief wordt ondertekend door[FEES (niet minister). Hopelijk zsm. En we willen NZa vragen om de

opdrachtbrief na ondertekening te publiceren zodat richting veld meer duidelijkheid wordt geboden.
* Bijgaand concept nieuwsbericht van ZN leidde tot een vrij heftige reactie van VGN. Mijn indruk is dat het hier met name

gaat om de tone of voice en allergiewoordjes die VGN triggeren. VGN had het beeld dat aanbieders volledig
onderaannemers moeten doorbetalen zonder zelf zekerheid te hebben over of omzetderving wordt gecompenseerd, dat

klopt in ieder geval niet. VGN en ZN zijn nu in gesprek hierover. Onzeker of ZN-bericht nog voor de komst van de

paashaas uitgaat. Wellicht toch nog even wachten op de opdrachtbrief...
+ Dinsdag is om 14.00u de volgende “kerngroep Wlz-corona” met NZa, ZINL en ZN. Op de agenda staat o.a. het concept

verantwoordingsdocument. Bijgaand een versie met mijn opmerkingen hierbij. M.i. raakt het stuk op onderdelen los van

de pragmatische verantwoording die we in de brief van 23-03 hebben afgesproken. Graag jullie aanvullingen.
e Ik plan voorafgaand nog een kort vooroverleg in zodat we met elkaar de balans op kunnen maken.

+ Daarnaast vraag ik mij af of er nog aanvullende onderdelen zijn waar versoepeling verantwoording gewenst/noodzakelijk
is. Als jullie hier ideeé&n/ voorbeelden bij hebben hoor ik het graagqg.

« Open eindje is nog samenhang kwaliteitsbudget en extra personeelsinzet ivm corona. el 5.1.26 | is hier apart overleg
met ZN en Actiz voor nodig waarin we onze 2 varianten inbrengen?

+ Mogelijk komt daar nog eigen bijdrage bij. Wat te doen met de eigen bijdrage als mpt/vpt niet geleverd wordt en als

cliént gedurende corona door familie uit instelling wordt gehaald. In Wmo komt dit vaker voor en lijkt om die reden te

worden gekozen voor opschorten eigen bijdrage als zorg niet wordt geleverd.
e Vul aan als ik iets relevants gemist heb.

Tot zover, voor nu een fijn paasweekend gewenst!

gif


